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Tisztelt Közgyűlés! 

Tisztelt Meghívott Vendégek!  

Kedves Sporttársak! 
 
A MÁV Vezérigazgatóság Sport Club, (VSC) elnöksége nevében nagy szeretettel 
köszöntöm az éves beszámoló közgyűlésünkön megjelenteket, s köszönöm, hogy 
jelenlétükkel megtisztelnek bennünket! 
 
Külön köszöntöm azokat a sporttársakat, akik először vesznek részt éves 
közgyűlésünkön, elsősorban újonnan belépett tagjainkat, az újonnan alakuló 
szakosztály vezetőjét, tagjait. 
 

Az Elnökség Alapszabályban rögzített kötelességünk, hogy évente közgyűlésen 
számoljunk be az előző évben végzett munkánkról, így most ennek szeretnék 
eleget tenni.  

A beszámolási időszakban az elnökség rendszeresen, az Alapszabályban 
rögzítettek szerint ülésezett.  

Üléseinkről emlékeztető készült, abban rögzítettük az elnökség határozatait, a 
legfontosabb feladatokat, felelősöket és határidőket. 

A 2022-es évben nagyobb lendületet vettek az edzések, és lassan a versenyek is 
visszatértek a korábbi megszokott mederbe.  

Azzal együtt, hogy a covid után végre visszakaptuk az életünket, újabb 
megpróbáltatások elé kellett néznünk, a hirtelen emelkedő energia árak, szinte 
minden esetben a duplájára emelték a terem és pályabérleti díjakat. 

Amennyiben ugyanolyan feltételekkel kívánjuk fenntartani a bérleményeket, mint 
az elmúlt években, akkor a tagoknak szükséges lesz egyéni hozzájárulással is 
besegíteni. Az egyes szakosztály keretek a tagi hozzájárulások nélkül és újabb 
bevételek nélkül záros időn belül kimerülnének.  

Az Egyesület fő bevételi forrása a pályázati, szponzori, valamint egyéni 
támogatások. 2022-es évben a MÁV Zrt. 1 200 000 Ft-tal járult hozzá az 
egyesületünk működéséhez.  

Sajnos egyéb pályázat beadására nem volt lehetőségünk, így az adó 1% és az 
egyes szakosztályok marketing bevételei, valamint a Természetjáró szakosztály 
árbevételét eltekintve nem jutottunk többletforráshoz. 
 
Szeretném az elnökség nevében megköszönni mindazok segítségét, akik az elmúlt 
évben személyi jövedelemadójuk egy százalékának felajánlásával segítették a 
VSC céljainak elérését, melynek eredményeként 305.665 Ft támogatásban 
részesült szervezetünk.  
Kérjük a továbbiakban is, hogy aki teheti az idei nyilatkozatok leadásakor is 
gondoljon szervezetünkre.  
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A 2023-as évben kérelem érkezett az elnökséghez, új Darts szakosztály 
létrehozásával kapcsolatban, az elnökségi ülésen egyhangúlag elfogadásra került 
az igény, a későbbiekben bemutatásra kerül a szakosztályvezető is. 
Több szakosztály vezetésében lesz az idei évben változás a korábbi vezetők 
személyes okokra hivatkozva kérték a felmentésüket, helyettük a szakosztály tagjai 
választottak új szakosztályvezetőt. Őket a szakosztályi bemutatók alatt névről, 
vagy személyesen megismerheti a tagság. Sajnálatosan váratlan betegség miatt 
nem tud minden érintett jelen lenni. 
 
A Női torna szakosztályunkkal kapcsolatban az eddigi tevékenységüket 
változatlanul hagyva, de némi profilváltoztatást eszközölve az elnökség 
megváltoztatta a nevét Torna szakosztályra, ezzel a hölgyek mellett az urakat is 
szeretnénk bevonzani a torna, fitness, cross fit világába. 
Ennek okán megállapodtunk a szomszédban nyílt Powergym teremmel, hogy a 
MÁV VSC szakosztály tagdíjat fizető tagjai kedvezményes árú bérlettel vehetik 
igénybe a terem szolgáltatásait. A részleteket a VSC összes média felületén és 
MÁV csoport szinten is publikálni fogjuk. 
Az új szakosztály, illetve a névváltozás miatt új piktogramokra is szükség volt, amit 
a korábbi tervező csapat elkészített és az alábbiak szerint fog kinézni. ....(kivetítés) 
A logók hamarosan lecserélésre kerülnek az online felületeken 
 

Köszönöm megtisztelő figyelmeteket.  

 

A VSC minden tagjának pedig eredményes sportolást, élmény-gazdag túrákat, 
sikeres horgászatot, kellemes kikapcsolódást, ezek megvalósításához pedig jó 
egészséget kívánok! 

Átadom a szót a szakosztályvezetőknek kezdjék meg a 2022-es év beszámoló 
előadását! 

 
Budapest, 2023. 05. 03. 
 


